
RA D A  G M IN Y  

SANOK
PROTOKÓŁ Nr XI/2019

z XI sesji - nadzwyczajnej Rady Gminy Sanok z dnia 21 sierpnia 2019 r.

Sesja Rady Gminy w Sanoku odbyła się w sali narad Urzędu Gminy 
w Sanoku. Obrady XI sesji otworzył o godz. 15:00 pan Przewodniczący Tadeusz Wojtas.
Na ogólną liczbę 15 radnych, obecnych było 14 ( nieobecny Radny pan Daniel Niemczyk ) 
Radni spóźnieni pan Krzysztof Skoczołek.
Ponadto w sesji uczestniczyli:

-  Anna Hałas -  Wójt Gminy Sanok;
-  Agnieszka Haduch -  Skarbnik Gminy Sanok;

-  Agnieszka Marszalek -  Kierownik referatu ROŚ;

-  Rafał Sąsiadek -  Kierownik referatu RGG.

Ad 1 ) Pan Przewodniczący przywitał zebranych. Na podstawie listy obecności( 14 ) 
stwierdził wystarczającą liczbę radnych do podejmowania prawomocnych uchwał.
Ad 2) Następnie pan Przewodniczący przypomniał proponowany porządek obrad kierując 
zapytanie o propozycję zmiany porządku obrad.
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad;
2. Przedstawienie porządku obrad;
3. Przyjęcie protokołu Nr X/2019;
4. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia pomników przyrody;
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany „ Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Sanok;
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów;
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Sanok oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych , od dnia 1 września 2019 r.;
8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów 
na ławników;
9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze 
wewnętrznej położonej na terenie miejscowości Bykowce;
10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania;
11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2019;
12. Dyskusja, wolne wnioski zapytania;
13. Zakończenie sesji.

W sprawie porządku obrad głos zabrał pan Przewodniczący proponując wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały:
1. Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
na czas nieoznaczony umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sanok.
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W/w projekt omówił pani Rafał Sąsiadek, projekt jednogłośnie został wprowadzony do 
porządku obrad. Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco.
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad;
2. Przedstawienie porządku obrad;
3. Przyj ęcie protokołu Nr X/2019;
4. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia pomników przyrody;
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany „ Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Sanok;
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów;
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Sanok oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych , od dnia 1 września 2019 r.;
8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów 
na ławników;
9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze 
wewnętrznej położonej na terenie miejscowości Bykowce;
10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania;
11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2019;
12. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia na czas nieoznaczony umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Sanok.
13. Dyskusj a, wolne wnioski zapytania;
14. Zakończenie sesji.

Ad 2 ) Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (13 za , 0 przeciw, 0 wstrzymało się)

Ad 3) Protokoły Nr X/2019 zostały przyjęty jednogłośnie (13 za , 0 przeciw, 0 wstrzymało 
się)
Ad 4 ) Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia pomników przyrody. Projekt omówiła pani 
Agnieszka Marszałek. W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.
W głosowaniu 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 
Nr XI/73/2019 w sprawie zniesienia pomników przyrody.

Ad 5 )Podjęcie uchwały w sprawie zmiany „ Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Sanok. Projekt omówiła pani Agnieszka Marszałek.
W powyższej sprawie głos zabrali:
Pani Agnieszka Pastuszak „ Czy z tej umowy będzie można w każdej chwili zrezygnować 
w 2020 roku jeśli Krosno wznowi swoją działalność?
Pani Agnieszka Marszałek „ Nie możemy zrezygnować z tej umowy ona wykonywana 
będzie w ramach przetargu no i musimy ją wykonać. Ale to jest kwestia ,że albo teraz mamy 
gdzie oddać te odpady albo od września może być sytuacja, że nie odbierzemy ich w ogóle od 
mieszkańców ponieważ obiorca ich nie weźmie gdy nie będzie miał ich gdzie zawieść.”
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Pani Agnieszka Pastuszak „ Czyli mamy rozumieć ,że do 2020 roku wozimy śmieci do 

Tarnobrzegu.”
Pani Agnieszka Marszalek „ Tak do listopada musimy zawieść do Tarnobrzega, i tak też 
będziemy organizować przetarg żeby wyrównał on nam się z przetargiem na 
zagospodarowanie ponieważ to są dwa osobne przetargi. Natomiast później będziemy 
ogłaszać kolejny przetarg i tutaj mam już nadzieje, że Krosno , które się uruchomi będzie nam 
już odbierało. Z pisma, które wpłynęło dosłownie w tym tygodniu wynika, że owszem Krosno 
już w pierwszym kwartale będzie mogło odbierać odpady ale nie gwarantuje, że to będzie 
ciągłość. Dlatego ja myślę, że te wydłużone miesiące, które mamy w tym Tarnobrzegu to jest 
dla nas po prostu bezpiecznie rozwiązanie.”
Pan Roman Zapotoczny „ Ja miał bym pytanie odnośnie odpadów wielkogabarytowych, 
chciał bym wiedzieć czy zostanie podtrzymane, że te odpady będą odbierane na początku 
roku czyli na wiosnę ponieważ chciał bym informować mieszkańców kiedy będą obierane.
Od razu chciał bym zaznaczyć, że termin wiosenny moim mieszkańcom odpowiada.”
Pani Agnieszka Marszałek „ Do maja czyli ten pierwszy termin, który zwykle był robiony 
pozostanie. Szanowni państwo robimy tutaj rezygnację z jednego terminu zbiórki odpadów, 
myślę że jeden musi zostać może nie w tej formule, że będą odbiory z punków ale może 
raczej na zgłoszenie telefoniczne bo w tedy to nas troszeczkę chroni przed przyjmowaniem 
odpadów od przedsiębiorców czasami są to duże ilości opon czy szyb samochodowych lub 
autobusowych . Jeśli chodzi o zmiany w regulaminie to tutaj współpracujemy wspólnie 
i myślę, że z tej jednej zbiórki nie zrezygnujemy i ona będzie prowadzona i nie ma problemu 
aby była to zbiórka wiosenna.”
Pani Agnieszka Marszałek „ W ramach tego ogłoszonego przetargu FCC Tarnobrzeg 
zaproponowało nam kwotę 530 zł za tonę odpadów, natomiast w Krośnie w przeciągu dwóch 
ostatnich miesięcy płaciliśmy już 600 zł za tonę odpadów. Także w prawdzie jest dalej ale nie 
koniecznie to wyjdzie na drożej, w ciągu miesiąca zbieramy 120 do 150 ton co daje kwotę 
około 80 tyś miesięcznie a z Krosna za ubiegły miesiąc wpłynęła nam faktura na 90 tyś.
W głosowaniu 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 
XI/74/2019 w sprawie zmiany „ Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Sanok.

Ad 6 jPodjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. Projekt omówiła pani 
Agnieszka Marszałek.
W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.
W głosowaniu 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 
Nr XI/75/2019 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu 
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.

Ad 7) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Sanok oraz określenia granic obwodów publicznych szkół
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podstawowych , od dnia 1 września 2019 r. Projekt omówiła pani Wójt.

W powyższej sprawie głos zabrali:
Pan Roman Zapotoczny „ Mam rozumieć ,że żaden obwód się nie zmieni a jeżeli chodzi 
o mój obwód to też pozostaje bez zmian.”
Pani Wójt „ Tak , wszystko pozostaje bez zmian.”
W głosowaniu 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 
Nr XI/76/2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Sanok oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych , od dnia 1 września 2019 r.

Ad 8 ) Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów 
na ławników.
W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.
W głosowaniu 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 
Nr XI/77/2019 w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na 
ławników.

Ad 9) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze 
wewnętrznej położonej na terenie miejscowości Bykowce. Projekt omówił pan Rafał 
Sąsiadek.
W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.
W głosowaniu 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę Nr 
XI/78/2019 w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej położonej 
na terenie miejscowości Bykowce.

Ad 10 ) Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania. Projekt omówiła pani 
Skarbnik.
W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.
W głosowaniu 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę Nr 
XI/79/2019 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania.

Ad 11 ) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2019. Projekt omówiła 
pani Skarbnik.
W powyższej sprawie głos zabrali :
Pani Agnieszka Pastuszak „ Wszystkie zmiany budżetowe zostały omówione na komisji 
budżetowej i w całości zaakceptowane.”

Pan Tadeusz Burka „ Chciał bym zapytać odnośnie tego samochodu pożarniczego jakiego 
on jest typu i z jakim wyposażeniem.”
Pan Rafał Cecuła „ Jest to samochód lekki z zabudową kontenerową na podwoziu renaut 
master, jeśli chodzi o wyposażenie dodatkowe to ciężko tutaj z głowy wymieniać ale jest tego 
naprawdę sporo, samochód jest bardzo dobrze wyposażony.”
W głosowaniu 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 
Nr XI/80/2019 zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2019.
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Ad 12) Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia na czas nieoznaczony umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Sanok. Projekt omówił pan Rafał Sąsiadek.
W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.
W głosowaniu 14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 
Nr XI/81/2019 w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia na czas 
nieoznaczony umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sanok.

Ad 13 ) W punkcie dyskusja wolne wnioski, zapytania głos zabrali:
Pan Stanisław Dereń „ Panie przewodniczący, szanowna rado moje pytanie skieruje do pani 
W ójt. Moje pytanie nasuwa szereg wątpliwości dotyczących przejazdów kolejowych i tak 
tylko na wstępie powiem krótko, że mieszkańcy mają wątpliwości co do likwidacji 
przejazdów kolejowych, w związku z faktem, że dokładnie rok temu przerabialiśmy już ten 
temat, państwo radni wiedzą o tym. Gmina stanęła na wysokości zdania przekwalifikowała 
drogi gminne na drogi publiczne bo taki był wymóg kolei. Po części omawiam moje pytanie 
ale tylko dla tego ,że mam wątpliwości i szereg wątpliwości mają mieszkańcy. Powiem o co 
chodzi dochodzą do mnie słuchy treści takich, że gmina nie chce uiszczać opłaty kolei 
państwowej za utrzymanie przejazdów to jest jak gdyby zarzut po naszym adresem. Drugie 
pytanie jest takie czy Krajowa Dyrekcja Kolei Państwowych zwróciła się jakimkolwiek 
pismem do gminy bo przewodniczący komisji rozwoju ani przewodniczący rady nie widział 
takiego pisma więc nie wiemy o czym mówimy i czy w ogóle jest prawdą , że przejazdy 
kolejowe będą likwidowane. Rok temu było skierowane pisemko do pani Wójt odpowiedzi co 
prawda nie otrzymaliśmy ale było zapewnienie w mediach i na sesji ,że mimo wszystko 
przejazdy likwidowane nie będą. Stąd żeby rozwiać wątpliwości chciał bym poprosić panią 
Wójt, że jeśli jest jakiekolwiek pismo aby przedstawić je na komisji rozwoju aby rozwiać 
wszelkie wątpliwości. I jeszcze jedna uwaga jeśli doszło by do likwidacji dwóch z czterech 
przejazdów to informuję radnych, że wioskę dzielą tory kolejowe i po drugiej stronie torów 
znajduje się szereg domów jednorodzinnych gmina wydała zezwolenia a łącznik, który by 
prowadził do tych zabudowań jest tak wąski ,że tam się nie wyminą dwa samochody.
W związku z tym będziemy się musieli zmierzyć z bardzo poważnym problemem dróg 
dojazdowych jeżeli miało by się to nazywać łącznikami prawda. Może pani Wójt odpowie mi 
na to pytanie, żebym miał jakąkolwiek wiedzę.”
Pani Wójt „ Szanowni państwo sytuacja faktycznie uległa znacznej zmianie od tego co było 
ustalane w tamtym roku. Na spotkaniu z mieszkańcami w Pisarowcach był pan Paweł 
z panem Łukaszem, którzy przekazali jedną z ostatecznych wersji, którą przedstawiła nam 
kolej. Dzisiaj przed sesją odbyło się kolejne spotkanie z przedstawicielami zarówno 
projektanta kolei jak i kolei. Z tego dzisiejszego spotkania będzie sporządzona notatka 
i będzie przedstawiony projekt jaki by chciała kolej realizować. Umówiliśmy się w ten sposób 
,że otrzymamy tą informację, która została nam dzisiaj przekazana na piśmie razem z mapami 
do celów projektowych i będziemy ją przekazywali mieszkańcom i następnie po 
zaakceptowaniu tego przez większość mieszkańców podpiszemy tą notatkę. Kolej oczywiście 
zobowiązuje się do pewnych inwestycji drogowych ale mówię będziemy mieli to na piśmie to 
będziemy z państwem rozmawiać. Na pewno niezbędne jest zamknięcie części przejazdów 
jest to związane z generalnym remontem tej linii kolejowej, która jest w tej chwili. Z tego co

5



mówią przedstawiciele kolei remont ma być przeprowadzony w 2020 roku. W tej chwili jest 
to wszystko na etapie projektowania, pociągi które mają tutaj jeździć mają rozwijać prędkości 
do 110 km na godzinę , stąd część przejazdów kolejowych na pewno będzie musiała być 
zlikwidowana. Jest tylko kwestia, które przejazdy i jak w tedy będzie wyglądała infrastruktura 
drogowa umożliwiająca mieszkańcom dostanie się do domów na drugą stronę. Także jeżeli 
będziemy mieli tylko tą notatkę na pewno będziemy się z państwem spotykać szczególnie 
jeśli chodzi o mieszkańców Pisarowiec, Sanoczka i fragmentu Czerteża.”
Pan Stanisław Dereń „ Czyli mam rozumieć pani Wójt ,że na chwilę obecną nie ma żadnego 
pisma z kolei?”
Pani Wójt „ W zasadzie wyłącznie była korespondencja mailowa, my oczywiście nie 
zgadzamy się na likwidację wszystkich przejazdów kolejowych z tego co pamiętam , któryś 
z przejazdów w Pisarowcach nie jest przejazdem kontrowersyjnym ale żadne decyzje póki co 
nie zapadły i niczego nie podpisaliśmy.”
Pan Stanisław Dereń „ Będę dalej drążył ten temat ponieważ mieliśmy zapewnienie pani 
Wójt i szybko podejmowaliśmy decyzję o przekształceniu dróg gminnych w publiczne w imię 
czego.?”
Pani Wójt „ One są nie zbędne żeby te przejazdy można było zachować ale mówię sytuacja 
jest cały czas dynamiczna. Z tego dzisiejszego spotkania tak jak powiedziałam będzie 
sporządzona notatka z ich konkretną propozycją i będziemy na ten temat z państwem 
rozmawiać. My jesteśmy zdecydowanie przeciw natomiast nie wszędzie mamy ostateczne 
zdanie i są pewne kwestie , które wynikają z przepisów i tutaj jest pewien problem natomiast 
na pewno mamy na względzie stanowisko mieszkańców i ich dostęp do dróg.”
Pan Stanisław Dereń „ Ale też nurtujące pytanie czy jest prawdą, że kolej żąda odpłatności 
za utrzymanie przejazdów.”
Pani Wójt „ Absolutnie nie.”
Pan Roman Zapotoczny „ Pani Wójt ja chciał bym się zapytać o oświetlenie w miejscowości 
Płowce. Tak w skrócie mieszkańcy wsi Płowce w 2018 roku i 2017 roku przeznaczyli 
pieniądze ze sprzedaży budynku byłej szkoły na oświetlenie w miejscowości Płowce. Miało 
to być robione w 2019 roku , kwota ze sprzedaży to sześćdziesiąt parę tysięcy i całość miała 
zostać przeznaczona na oświetlenie. Prosiłem aby było to wykonane za jednym razem 
i w całości ta kwota została wykorzystana ale nie zostało to uwzględnione i zostało to z 
etapowane . Chciał bym się dowiedzieć po pierwsze dlaczego bo w tej chwili zostało tylko 
wykorzystane 35.000 zł i oczywiście przypominam, że jest taka umowa ,że do oświetlenia 
gmina dodaje 50% więc tutaj mówimy już o kwocie około 130.000 zł. Chciał bym się pani 
Wójt zapytać dlaczego w tej chwili cała kwota nie została przeznaczona na oświetlenie 
i dlaczego nie zostały podpisane umowy na wykonanie takiego zakresu robót, który by 

wyczerpał pełną kwotę. Moi mieszkańcy obawiają się ,że to jest celowe granie na zwłokę 
ewentualnie próbowanie nie wykorzystania pełnej kwoty na oświetlenie. Myślę, że do tego 
nie dojdzie ale chciał bym usłyszeć dlaczego nie zostało to w całości wykorzystane w tym 
roku, być może będzie jeżeli tak to kiedy? i jaki zakres robót gdyby to było wykonywane 
zostanie wykonany? to po pierwsze, drugie pytanie dotyczy placów zabaw. Ze względu na to 
,że w miesiącu lutym prosiłem o zrobienie przeglądów tych placów zabaw i wykonanie 
napraw do miesiąca maja ewentualnie czerwca tak żeby dzieci będąc na wakacjach mogły 
z tych placów korzystać, chciał bym się dowiedzieć dlaczego nie zostało to wykonane i place
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zabaw nie zostały wyremontowane o czym radni się przekonali na ostatniej komisji 
objazdowej po gminie. To te dwa pytanie dziękuję na razie.”
Pani Wójt „ Jeżeli chodzi o oświetlenie to nie umiem tutaj panu odpowiedzieć dlatego , że 
musiała bym zapytać tutaj kierownika inwestycji. Jeżeli chodzi o place zabaw wczoraj 
rozmawiał z kierownikiem inwestycji, całość napraw ma być zrealizowana do końca tego 
tygodnia ze względu na to ,że wykonawca czekał jeszcze na pewne elementy dotyczące 
naprawy. Natomiast nie ulega najmniejszej wątpliwości z tego co przekazał mi kierownik 
inwestycji ,że przeglądy co należy zrobić w poszczególnych placach zabaw były robione na 
przełomie kwietnia i maja natomiast od tego czasu sytuacja uległa znacznej zmianie. Państwo 
chyba sami widzicie, że te place zabaw po prostu są dewastowane i to w bardzo szybkim 
tempie także to co zostało stwierdzono na przełomie kwietnia i maja to to na ten moment 
wygląda już zupełnie inaczej. Jak powiedziałam ten zakres, który miał być zrobiony będzie 
zrobiony do końca tego tygodnia taką informację mam od kierownika inwestycji z dnia 
wczorajszego.”
Pan Roman Zapotoczny „ Pani Wójt muszę zadać jeszcze raz pytanie, czy uważa pani, że 
dokonywanie napraw placów zabaw w miesiącu sierpniu kiedy można było dokonać tych 
napraw w maju i czerwcu jest zasadne?.”
Pani Wójt „ Szanowni państwo z czego wynika to opóźnienie trudno jest mi do końca 
odpowiedzieć. Natomiast na pewno sytuacja pogodowa także miała tutaj odegrała bardzo 
istotną rolę. Proszę państwa dobrze by było aby te place zabaw były użytkowane przez dzieci 
te, które powinny się na tych placach zabaw bawić, natomiast wszyscy to chyba państwo 
widzicie ,że oprócz dzieci te place zabaw używane są przez nastolatki bądź osoby dorosłe 
często pod wpływem alkoholu bo jeżeli widzimy jak wyglądają te place zabaw to chyba 
wszyscy mamy podobne wnioski.”
Pan Roman Zapotoczny „ Pani Wójt myślę, że wszystkie place zabaw niekoniecznie w 
naszej gminie są użytkowane w podobny sposób i podobnych mieszkańców, dzieci, młodzież 
i również przez osoby dorosłe tylko odnoszę wrażenie ,że w innych gminach naprawy 
dokonywane są na bieżąco a u nas dopiero w tedy kiedy zrobi się naprawdę bardzo nie 
bezpieczne a uważam ,że to jest za późno, dziękuje.”
Pani Agnieszka Pastuszak „ Jeśli mogła bym coś zasugerować to prosiła bym aby te 
przeglądy robione były jesienią a naprawy robione na wiosnę i może to by pomogło.”
Pan Roman Zapotoczny „ Mam jeszcze jedno pytanie ze względu na to ,że część moich 
mieszkańców otrzymała pismo od pani Wójt dotyczące utrzymania w dobrej kulturze swoich 
działek, i gmina zobowiązuje ich do wykaszania swoich działek to przypominam ,że jak rok 
temu zwróciłem się do pani Wójt o wykaszanie takich terenów, które są własnością gminy 
w mojej miejscowości. Chciał bym się dowiedzieć czy gmina kieruje się podwójnymi 
standardami tutaj upomina mieszkańców o wykaszanie i utrzymanie w odpowiedniej kulturze 
terenów a sama tego nie dokonuje pytanie już strikte celowe dlaczego pomimo moich próśb 
wykaszania paru hektarów działki, która jest w miejscowości Płowce i która być może będzie 
sprzedana bo już jest podzielona nie zostało to wykonane a równocześnie upomina się moich 
mieszkańców o wykonywanie takich zabiegów pielęgnacyjnych.”
Pani Wójt „ Myślę, że bardziej zasadnym by było aby zadać to pytanie pani kierownik 
Marszałek ale odpowiem panu jeśli chodzi o pisma , które kierujemy do mieszkańców. 
Kierujemy je dlatego ,że mieszkańcy u nas interweniują i proszą o jakąś interwencję
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ponieważ uważają ,że nie koszone działki w ich sąsiedztwie powodują takie skutki jakie pan 
przedstawił. W związku tym jeżeli mieszkańcy do nas interweniują aby podjąć jakieś 
działania my takie działania podejmuje. Jeżeli natomiast są nieruchomości w których sprawie 
nikt do nas nie interweniuje to być może nie są one wykaszane. Ale tutaj na pewno była 
interwencja ze strony mieszkańców i w każdej jednej sprawie jeśli mieszkańcy interweniują 
my również musimy podjąć jakieś działania.”
Pan Roman Zapotoczny „ Pani Wójt ja nie bez przyczyny poinformowałem, że również 
w tamtym i tym roku prosiłem panią Wójt aby pani Wójt wykosiła działki gminne, które są 
mojej miejscowości. Uważam , że jeżeli urzędnicy i pani Wójt wykonują te czynności o które 
proszą mieszkańcy to ja jest mieszkańcem i również przedstawicielem mieszkańców wsi 
Płowce i Stróże bo tam też są takie działki i mam nadzieje ,że pani podejmie takie same kroki 
jak w stosunku do mieszkańców indywidualnych.”
Pani Wójt „ Myślę, że niebawem będziemy pracować nad projektem budżetu 
i zabezpieczymy środki na wszystkie potrzebne dla mieszkańców zadania i prośby.”

Pan Przewodniczący „ Widzę tutaj być może pewne nieścisłości otóż dla każdej 
miejscowości wyłoniony jest wykonawca w drodze przetargu, który takie usługi związane 
z wykaszaniem wykonuje. Rolą sołtysa jest zgłosić firmie potrzebę wykonania takiej usługi 
na działce gminnej i stąd pytanie czy pan zwracał się do firmy o wykonanie takie usługi.”
Pan Roman Zapotoczny „ Panie przewodniczący, ale ja już odpowiedziałem ja zwróciłem 
się do urzędników gminy aby taką czynności wykonali i zostało mi to odmówione. Jeszcze 
raz powtarzam zwróciłem się do urzędników gminy aby ta działka została odpowiednio 
przewrócona kulturze rolnej i otrzymałem odpowiedź ,że nie będzie to w tym roku 
wykonywane.”
Pani Bogusława Kaczmarska „ Chciałam zabrać tutaj głos w tej sprawie bo czegoś tutaj nie 
rozumiem. Jak powiedział pan przewodniczący jest wyłoniona firma i do mnie też jako 
sołtysa dzwonili przedstawiciele firmy czyja mam jakieś działki do wykoszenia i tuta nie 
bardzo rozumiem aby ktoś z firmy się nie zwracał do sołtysa Zapotocznego.”
Pan Roman Zapotoczny „ Pani przewodnicząca jeszcze raz pani powtarzam zwróciłem się 
do urzędnika gminy o wykoszenia tej działki to nie jest działka, którą można wykosić 
kosiarką bijakową ewentualnie rotacyjną to wymaga większych nakładów i innej firmy niż ta 
która jest w tej chwili wyłoniona do utrzymywania tego. To nie jest temat do rozmowy w tej 
chwili ponieważ nie ma odpowiedniego urzędnika ja tylko informuję ale pani nie chce mi 
wierzyć. Ja jeszcze raz powtarzam zwróciłem się do urzędników aby ta działka została 
przywrócona odpowiedniej kulturze rolnej tym bardziej ,że jest ona już podzielona i 
sprzedana w przyszłości. Nie otrzymałem pozwolenia na to aby zostało to wykoszone, 
wykoszone czyli zostało przywrócone tam są duże krzaki większe drzewa , które wymagają 
przywrócenia kulturze rolnej, które nie będą wykonywane przez firmę , która jest do 
wykaszania poboczy ponieważ ona nie ma odpowiedniego sprzętu.”
Pani Wójt „ Na pewno im dojdzie do przetargu to te działki zostaną doprowadzone do 
odpowiedniego stanu aby można je było dobrze zaoferować i uzyskać dobrą cenę. „
Pani Janina Bodziak „ Ja chce powiedzieć ,że jako sołtys każdorazowo zgłaszam do firmy , 
która wykasza i powiem tak oni chcą wykaszać jeszcze więcej niżeli ja wskazuje bo chcą 
zarobić , taka jest prawda. Ja po prostu ograniczam pieniądze bo to potrącane nam jest 
z funduszu do dyspozycji sołectw i mnie się wydaje ,że nie ma przeszkód aby te działki
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Pani Janina Bodziak „ Ja chce powiedzieć ,że jako sołtys każdorazowo zgłaszam do firmy , 
która wykasza i powiem tak oni chcą wykaszać jeszcze więcej niżeli ja wskazuje bo chcą 
zarobić , taka jest prawda. Ja po prostu ograniczam pieniądze bo to potrącane nam jest 
z funduszu do dyspozycji sołectw i mnie się wydaje ,że nie ma przeszkód aby te działki 
wykosić i od krzaczyć ma pan fundusz do dyspozycji sołectwa i można zagospodarować sobie 
tymi pieniędzmi.”
Pani Agnieszka Pastuszak „ Ja też uważam ,że jeżeli to wymaga ingerencji innej firmy to na 
zebraniu wiejskim powinna być podjęta uchwała mieszkańców na wyczyszczenie tych działek 
bo skoro chcemy czerpać z ich sprzedaży środki bo to idzie na mienie nie do budżetu 
głównego.”
Pan Roman Zapotoczny „ Sprawy by tej nie było gdyby gmina nie zwracała się do 
mieszkańców o to żeby utrzymywać działki w kulturze rolnej tutaj mamy taką samą działkę 
gminną i to jest w obowiązkach gminy tak jak państwu przedstawiłem. Ja nie widzę powodu 
aby taką działkę mieszkańcy wykaszali ewentualnie utrzymywali ze środków do dyspozycji 
sołectw jeżeli mieszkańcy nie zwracają się o to tylko to gmina się zwraca do mieszkańców 
żeby sami utrzymywali działki w kulturze rolnej a gmina proszę popatrzeć na tzw. hipokryzję 
ma swoje działki i nie utrzymuje ich w kulturze rolnej. Nie było by tej sprawy gdyby nie było 
by pisma do mieszkańców mojej miejscowości.”
Pani Agnieszka Pastuszak „ Panie radny ale teraz sam pana zaprzecza sobie , pan tutaj 
stwierdził ,że zwracał się kilkukrotnie do urzędników gminy aby wykosili tą działkę.”
Pan Roman Zapotoczny „ Po otrzymaniu przez mieszkańców pisma.”
Pani Agnieszka Pastuszak „ No ale dlaczego gmina i budżet główny mają utrzymywać 
działki w Płowcach a Płowce po ich sprzedaży będą miały pieniądze na mieniu i to jest takie 
odbijanie piłeczki.”
Pan Jan Dzierżawski „ Mam pytanie do pana kierownika Sąsiadka , mieszkańcy Prusieka 
zwracali się do pana z prośbą o pana geodetę aby wytyczył nam drogę gminną a właściwie 
trzy drogi i od tej pory a minęło już prawie 7 miesięcy nikt do nas się nie zgłosił. Bardzo bym 
prosił panie Rafale aby tego geodetę wysłać do Prusieka.
Pan Rafał Sąsiadek „ Z tych trzech dróg tylko jedna jest na uchwale zebrania wiejskiego , 
dwie pozostałe nie są ujęte i dlatego umówiłem się z panem sołtysem i z wykonawcami, że 
wznowienie tej granicy będzie w miesiącu wrześniu tego roku.”

Ad 14) O godzinie 16 : 20 pan przewodniczący wobec wyczerpania się porządku obrad 

zamknął XI sesje Rady Gminy Sanok.

Obrado
PR

rzewodniczył:
odnTczący

TiySanok 

usz W o jtas —


